
From: Ивелина Стефанова  

Sent: Thursday, February 1, 2018 10:05 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: На вниманието на г-н Чобанов  

  
 Здравейте, имам възражения относно новите условията за прием на първокласници в училищата.  
Според мен Уседналостта, както и брат/сестра в същото училище, трябва да са с еднакъв приоритет при 

прием на децата. Физически е невъзможно на родителите да вземат едновременно 2-те деца от различни 
у-ща. Много, много затруднявате родителите по този начин. 
Аз имам дъщеря, която учи в 12 СУ, което ни е много удобно, по път за работа, не е далеч от къщи, но 
сега не попадаме в района на това училище. Малката ни дъщеря ще е в първи клас през учебната 
2019/2020 г. и от сега се тревожа, ако не е в същото училище как ще се справим с логистиката.  
   Мoля да помислите за семействата с повече от едно дете.  
  
  
Поздрави, Ивелина Стефанова 
01.02.201 г. 

  
 


